

Notice to Certificate Holders

Benchmark Open End on Bloomberg Copper SubindexSM Total Return with
ISIN DE000HV0HJ57

Benchmark Open End on Bloomberg WTI Crude Oil SubindexSM Total
Return with ISIN DE000HV0HJ65

Benchmark Open End on Bloomberg Industrial Metals SubindexSM Total
Return with ISIN DE000HV0HJ99

Benchmark Open End on Bloomberg Nickel SubindexSM Total Return with
ISIN DE000HV0HKA9

(the “**Certificates**”)

UniCredit Bank AG, in its quality of the Issuer of the Certificates, pursuant to § 5 of the respective Terms and Conditions, informs the Certificate Holders that UniCredit Bank AG will proceed with the regular call of the Certificates listed in Table 1 with effect on the Call Date. UniCredit Bank AG has been granting liquidity by quoting the Certificates in bid only, to allow Certificate Holders to sell their position at the current market price till the last trading date.

With effect at the Call Date, the Certificates will cease to exist and will be redeemed in whole at the Redemption Amount as determined by the Calculation Agent according to the formula stated in § 4 of the respective Terms and Conditions, in brief [(Reference Price_t – Accrued Management Fee) x Parity /Exchange Rate].

- The Call Date is 31st January 2018
- The Valuation Date is 31st January 2018
- The Reference Price on the Valuation Date is the official closing price of the index, unless an adjustment or market disruption event occurs
- The payment date is the tenth banking day following the Valuation Date (14th February 2018)

Table 1:

Certificate ISIN Code	Mnemonic code	Underlying	Original Expiry Date	Call Date
DE000HV0HJ57	2270T	Bloomberg Copper Subindex Total Return	Open End	31/01/2018
DE000HV0HJ65	2806T	Bloomberg WTI Crude Oil Subindex Total Return	Open End	31/01/2018
DE000HV0HJ99	2854T	Bloomberg Industrial Metals Subindex Total Return	Open End	31/01/2018
DE000HV0HKA9	2857T	Bloomberg Nickel Subindex Total Return	Open End	31/01/2018

Milan, 30th January 2017

UniCredit Bank AG

Avis aux Porteurs des Certificats

Benchmark Open End Bloomberg Copper SubindexSM Total Return Index
avec ISIN DE000HV0HJ57

Benchmark Open End Bloomberg WTI Crude Oil SubindexSM Total Return
Index avec ISIN DE000HV0HJ65

Benchmark Open End Bloomberg Industrial Metals SubindexSM Total
Return Index avec ISIN DE000HV0HJ99

Benchmark Open End Bloomberg Nickel SubindexSM Total Return Index
avec ISIN DE000HV0HKA9

(les “**Certificats**”)

UniCredit Bank AG en tant qu'émetteur des Certificats (l'« Emetteur ») informe les porteurs qu'il procédera au rachat de l'intégralité des Certificats cités dans le tableau 1 ci-dessous effectif à la Date de Rachat et ce, dans les conditions visées au § 5 des Termes & Conditions des Certificats qui prévoit un Droit de Rachat de l'Emetteur. UniCredit Bank AG continuera d'assurer ses fonction d'apporteur de liquidité en rachat uniquement jusqu'au dernier jour de négociation pour permettre aux porteurs de vendre leur position aux conditions courantes de marché.

A la Date de Rachat les Certificats seront éteint et seront intégralement remboursés au Montant de Remboursement tel que déterminé par l'Agent de Calcul dans les conditions visées au § 4 des Termes & Conditions des Certificats, soit de façon indicative [(Prix de Référence – Frais de Gestion Cours) x Parité / Taux de Change].

- La Date de Rachat est fixée au 31 Janvier 2018
- La Date d'Evaluation est fixée au 31 Janvier 2018
- Le Prix de Référence à la Date d'Evaluation est le prix de clôture officiel de l'Indice, sous réserve d'ajustements ou de la survenance d'une perturbation de marché
- La Date de Paiement est le dixième Jour de Banque après la Date d'Evaluation (14 Février 2018)

Tableau 1:

Code ISIN des Certificats	Code Mnemonic	Sous-Jacent	Date d'échéance initiale	Date de Rachat
DE000HV0HJ57	2270T	Bloomberg Copper Subindex Total Return	Open End	31/01/2018
DE000HV0HJ65	2806T	Bloomberg WTI Crude Oil Subindex Total Return	Open End	31/01/2018
DE000HV0HJ99	2854T	Bloomberg Industrial Metals Subindex Total Return	Open End	31/01/2018
DE000HV0HKA9	2857T	Bloomberg Nickel Subindex Total Return	Open End	31/01/2018

Milan, 30 Janvier 2017

UniCredit Bank AG